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Kva skal ungdomsrådet fokusere på det neste året? 
 
 

Saksutgreiing: 
Eit nytt skuleår er i gong. Kva skal vere fokus for Fedje ungdomsråd det neste året? Det er ønskjeleg 
med ein evaluering av året som er gått, og ein diskusjon kva som eventuelt kan betrast. 
 
 

Forslag til vedtak: 
 
 
 

Ungdomsrådet - 011/19 
 

U - behandling: 
Ungdomsrådet har spurt ungdommer på Fedje skule kva dei ønskjer ungdomsrådet skal fokusere på 
det neste året. 
Eit forslag er open hall frå 8. klasse og oppover.  
Annakver torsdag, til dømes datoane: 
3.oktober, 17.oktober, 31.oktober 
7.november, 21.november 
5.desember, 19.desember 
Dei vil spørje foreldre om dei kan vere vakt, lage en vaktordning.  
 
Når det gjeld arrangement ønskjer ungdomsrådet å ha neon-party i laupet av hausten. Føreslår 
12.oktober. 
Eit mål er å samarbeide med andre kommuner om felles arrangement.  Leiar skal høre med 
ungdomskoordinator på Austrheim om samarbeid, samt LARM (eit sambarbeid mellom Lindås 
Austrheim Radøy Meland om arrangement med meir. 
Første helg i november er det fylkessamling for ungdomsråd i Hordaland. Fedje ungdomsråd ønskjer 
å stille med to representantar. 
 
Mobil i friminutt 
Ungdomsrådet vil skrive eit innlegg der dei støtter forslaget om mobil i friminutt. Dei skal samlast og 
finne argumenter og forme eit lesarinnlegg dei vil sende til strilen.  
 
 
 

U - vedtak: 
Ungdomsrådet vil jobbe vidare med overnemde saker. Samrøystes vedteke. 
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